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Z á p i s n i c a    č.  12 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 25. 11. 2010 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    11 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

                         

Neprítomní: Anton Červeňanský a Pavol Halama – ospravedlnení 

 

Prizvaní:    prednosta, hl. kontrolórka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Dopyty a interpelácie občanov 

4. VZN – Povodňový plán záchranných prác mesta Vrbové 

5. VZN o zápise žiakov do prvého ročníka ZŠ v meste Vrbové 

6. VZN o nakladaní s komunálnym odpadom v meste Vrbové 

7. VZN o daniach a poplatkoch na rok 2011 

8. Návrh rozpočtu mesta Vrbové na rok 2011 

9. Návrh zmeny rozpočtu na rok 2010 

10. Výročná správa mesta Vrbové za rok 2009 

11. Voľba hlavného kontrolóra v meste Vrbové 

12. Informácia o realizovaných verejných obstarávaniach na zákazky pre mesto Vrbové 

13. Rôzne 

– riešenie TKR vo Vrbovom 

– predaj pozemku p.č. časť 3016/1 na Športovej ulici 

– predaj pozemku p.č. 13234 – lokalita Kopec 

– Bc. L. Sabová – vecné bremeno 

14. Dopyty a interpelácie poslancov 

15. Návrh na uznesenie 

16. Záver 

17. Slávnostná večera 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Dr. Ivan 

Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 9 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr ešte prišli 2 poslanci. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Ing. Jozef Duračka, členovia 

– Mgr. Silvester Boškovič a Ing. Ján Prievozník. 

prítomných: 9 

za: 6                                                  proti:                                      zdržal sa: 2 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Anton Kramárik a Pavol 

Rakús. 

prítomných: 9                                                                                                                       

za: 7                               proti: 0                                         zdržal sa: 2 
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Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 9 

za: 9                                                              proti: 0                                                      zdržal sa: 0 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: PaedDr. Ivan Borovský, JUDr. Mária 

Gajňáková a PaedDr. Patrik Kýška. 

prítomných: 9 

za: 8                                                 proti: 1                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného riadneho zasadnutia uvedený na 

pozvánke.  

Ing. Keller požiadal doplniť informáciu o dome kultúry. V rámci rozpravy alebo pred zmenou 

rozpočtu prijať k tomu uznesenie, pretože v rozpočte bol vyradený z finančnej čiastky. 

Hlasovalo sa program: 

prítomných: 9 

za: 9                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

   

2. Kontrola plnenia uznesení  
 

 Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho riadneho zasadnutia zo dňa 7. 10. 2010 

a mimoriadneho zasadnutia zo dňa 4. 11. 2010 vykonal Dr. Kýška. Je priložená k originálu 

zápisnice.  

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

 Na zasadnutí nemali občania žiadne dopyty ani interpelácie. 

 

4. VZN – Povodňový plán záchranných prác mesta Vrbové 
 

 Materiál vypracoval a predniesol Mgr. Silvester Boškovič. V krátkosti vysvetlil, čo materiál 

obsahuje. Je vypracovaný v zmysle zákona NR SR č. 7/2010 Z. z. o ochrane pred povodňami 

a vyhlášky MŽP č. 261/2010 Z. z., ktorou sa ustanovujú podrobnosti o obsahu povodňových 

plánov a postup ich schvaľovania. Každý rok sa bude aktualizovať. Teraz je vypracovaný k stavu 

aký bol 31. 8. 2010. Pripomienka, ktorú mal Ing. Nižnanský k členovi povodňovej komisie, bude 

zapracovaná. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 69/XI/2010. 

 

5. VZN o zápise žiakov do prvého ročníka ZŠ v meste Vrbové 
 

 Materiál vypracovala Mgr. Darina Karlíková, pracovníčka školského úradu, na zasadnutí ho 

predložil Dr. Bosák. Mesto je zo zákona povinné vyhlasovať termín zápisu na školách, ktoré sú 

v jeho zriaďovateľskej pôsobnosti, z toho dôvodu bolo vypracované k tomu toto VZN. Dôležitý je 

určený termín. Je to odkonzultované s riaditeľmi škôl. Komisia k tomu nezasadala. 

 

Pripomienky ani pozmeňujúce návrhy neboli predložené. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 70/XI/2010. 
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6. VZN o nakladaní s komunálnym odpadom v meste Vrbové 
 

 Toto VZN vypracoval a predložil na rokovanie Dr. Kýška. Pripomienky k nemu dodal 

Ing. Keller, ktoré budú zapracované. 

 

Stanovisko komisie výstavby: odporúča VZN schváliť. Majú pripomienku k prevádzkovej dobe – 

aspoň jeden deň v mesiaci posunúť dlhšie. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 71/XI/2010. 

 

7. VZN o daniach a poplatkoch na rok 2011 
 

• VZN č. 1/2011 o dani z nehnuteľnosti 

 

Materiál predložila na rokovanie Ing. Kráľová. Bola pripomienky od Mgr. Sitárovej, ktorá 

navrhovala bližšie špecifikovať úľavu pri hmotnej núdzi a to, že úľava sa bude týkať iba toho, kto 

bol v čase predloženia dokladu v hmotnej núdzi posledných 12 mesiacov. Ale ak poslanci 

odsúhlasia, môže sa „hmotná núdza“ vyňať z návrhu VZN. Poslanci sa rozhodli, že „hmotná 

núdza“ bude vyňatá z úľav. 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča schváliť VZN 

s pripomienkami, ktoré odznejú v rámci rozpravy. 

 

V rámci rozpravy nezazneli pozmeňujúce návrhy k VZN. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 72/XI/2010. 

 

• VZN č. 2/2011 o miestnych daniach 

 

Materiál predložila Ing. Kráľová. Zvýšil sa len poplatok za psa v poľovníckom združení 

a u kynológov. Boli pripomienky na ekonomickej komisii, ktoré tam budú zapracované.  

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča VZN schváliť 

s pripomienkami. 

 

V rozprave neboli žiadne pozmeňujúce návrhy ani pripomienky. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 73/XI/2010. 

 

• VZN č. 3/2011 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

 

Materiál predložila Ing. Kráľová. V návrhu je poplatok 0,05 € za kalendárny deň. 

Pripomienky ekonomickej komisie budú zapracované. 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča VZN schváliť 

s pripomienkami. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 74/XI/2010. 
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Rôzne 

 
• predaj pozemku p.č. časť 3016/1 na Športovej ulici 

 

Primátor navrhol tento bod presunúť hneď po schválení VZN vzhľadom na to, že bol na 

zasadnutí p. Ivan Šulovský, ktorý mal záujem odkúpiť od mesta pozemok. Poslanci s týmto 

návrhom súhlasili. Materiál už bol na rokovaní MsZ, kde poslanci nesúhlasili s odpredajom tohto 

pozemku. Na základe požiadania bol znovu prerokovaný v komisiách a predložený na rokovanie 

MsZ.  

 

Stanovisko komisie výstavby: odporúča odpredať pozemok p. Šulovskému. 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: trvá na pôvodnom stanovisku. 

V prípade predaja formou verejnej obchodnej súťaže určiť minimálnu cenu. 

 

Mgr. Sitárová upozornila, že zákon nešpecifikuje osobitný zreteľ. K formulácií osobitného zreteľa 

treba pristupovať citlivo. Nemôže sa definovanie konkrétne osobitného zreteľa ten jeden prípad pre 

niekoho použiť ako prípad osobitného zreteľa a pre niekoho nie. Do jedného roka to môže hocikto 

napadnúť. Treba presne vyšpecifikovať prípad osobitného zreteľa. Mgr. Sitárová s Ing. Koreňovou 

na požiadanie Ing. Kellera, vyšpecifikovali prípady osobitného zreteľa – uviedla: napr. zámenná 

zmluva, dohodu o urovnaní,  zrušenie a vysporiadanie podielového spoluvlastníctva majetku 

mesta, predaj pozemku mesta do výmery napr. 25 m2 funkčne prislúchajúcemu k susediacemu 

pozemku vo vlastníctve žiadateľa“. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – pri regulácii Holešky neboli vysporiadané pozemky. Pri dedičskom konaní to 

prešlo na oboch bratov Šulovských. 

I. Šulovský (poslanci mu udelili slovo) – staré koryto Holešky bolo posunuté a pozemok bol 

predelený. 

Ing. Jánoška – toto je prípad osobitného zreteľa. Ten pozemok by p. Šulovský užíval. Až jeho 

synovia sa dozvedeli, že patrí mestu. Z pohľadu mesta je pozemok pre mesto nevýhodný. 

Mgr. Sitárová – znovu upozorňujem, že hocikto môže podať návrh na súd do jedného roka. 

Dr. Borovský – treba sa dohodnúť, či to bude alebo nebude prípad osobitného zreteľa. 

Dr. Gajňáková – riešila už takéto, na katastri jej poradili uviesť § 9a ods. a odsúhlasiť 3/5 väčšinou 

poslancov. Kataster nevyžaduje konkretizovať prípad osobitného zreteľa. 

Mgr. Sitárová vyzvala kontrolórku, aby povedala aj to po b), že ktokoľvek môže napadnúť predaj 

do jedného roka a bude rozhodovať súd a zmluva sa môže stať neplatnou.  

Ing. Jánoška – dávam návrh, aby to bol prípad osobitného zreteľa. 

Ing. Koreňová – ale musí to tam byť ten prípad osobitného zreteľa vyšpecifikovaný. Lebo súd to 

bude zaujímať. 

Dr. Borovský – v najhoršom prípade prehráme súd a zrušíme zmluvu. 

Poslanci potom hlasovali, čo to má byť prípad osobitného zreteľa: 

prítomní: 10, za: 10, proti: 0, zdržali sa: 0. 

Ing. Keller – v ÚPN mesta je to lokalita na IBV. 

Ing. Duračka – čo sa týka ceny – mali sme lokality vyšpecifikované. 

Ing. Keller – navrhujem kompromis: teraz schváliť osobitný zreteľ a na budúcom zasadnutí MsZ 

schváliť cenu. 

Dr. Borovský – bol tu návrh 2,5 €/m2 ,  

Ing. Kramárik – v dnešnej dobe za stavebnú parcelu 2,5 €/m2 ?  

Ing. Jánoška – terajší stav je orná pôda. 

Ing. Koreňová prečítala cenník pôdy predávanej mestom. Zároveň uviedla, že žiadosť si podal len 

jeden z bratov, Ivan Šulovský. 
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Ing. Duračka – osobitný zreteľ nemôže byť len na Ivana, keď tam má byť aj Pavol. 

Ing. Koreňová – toto by ako osobitný zreteľ neobstálo. Boli sme na školení a na toto nás 

upozorňovali. 

Poslanci hlasovali o cene 5€/m2 :  

prítomní: 8, za: 3, proti: 5, zdržali sa: 0. 

Ing. Tomčík – mali by sme brať ohľad na tú situáciu, že oni to už  dlho užívajú. 

Dr. Borovský – v minulosti pri tých vyrovnávaniach nastali krivdy. Skúsme to, byť objektívni. 

Ing. Kramárik – ak dá čestné slovo aj za brata, že to neodpredajú cudziemu, je za tých 5 €. 

Ing. Keller – platia za to dane? 

Ing. Koreňová – iba časť z toho pozemku. 

Ing. Kramárik – návrh je 6 €/m2 , 

Hlasovalo sa za túto cenu: 

prítomní: 9, za: 8, proti: 0, zdržali sa: 1 

Na zasadnutie sa dostavil aj p. Pavol Šulovský, ktorý doplnil žiadosť svojho brata s tým, že 

uvedený pozemok kupuje aj on, teda každý v jednej polovici do svojho výlučného vlastníctva. 

Primátor sa spýtal Mgr. Sitárovej, či už je žiadosť doplnená tak, ako to MsZ požadovalo. 

Mgr. Sitárová odpovedala, že žiadosť doplnená je, ale svoj názor, ako právnik, na uvedenú 

záležitosť už povedala. 

 

• predaj pozemku p.č. 13234 – lokalita Kopec 

 

Materiál predložila na rokovanie Mgr. Sitárová. Mesto dostalo žiadosť od 

Mgr. Medovarskej na odkúpenie pozemku p.č. 13234 v lokalite Kopec.  

Útvar výstavby, ÚR a ŽP predložil stanovisko k odpredaju, v ktorom konštatuje, že podľa ÚPN 

mesta a nasl. zmien je plocha určená na zakladanie funkčných prvkov ÚSES a nesúhlasí 

s odpredajom. 

 

Stanovisko komisie výstavby: neodporúča odpredať pozemok. 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča neodpredať. 

 

Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 75/XI/2010. 

 

8. Informácia o realizovaných verejných obstarávaniach na zákazky pre mesto  

Vrbové 
 

 Uvedené informácie o realizovaných verejných obstarávaniach  ÚVVS na zákazky pre 

Mesto Vrbové v rokoch 2009 – 2010 spracovala Ing. Koreňová. Tento materiál dostali poslanci 

spolu s pozvánkou a je priložený k originálu zápisnice. 

 

Stanovisko komisie výstavby: odporúča informácie zobrať na vedomie. 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča informácie zobrať na 

vedomie. 

 

Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 76/XI/2010. 

 

9. Návrh rozpočtu mesta Vrbové na rok 2011 
 

 V zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení bol predložený návrh 

programového rozpočtu na roky 2011–2013, ktorý vypracovala Ing. Kráľová a p. Sabová. Okrem 
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iného uviedla, že v rozpočte je už zahrnutý grant s firmy Bodet  Horst. Sú tam aj granty z EÚ. Je 

treba počítať so spolufinancovaním na tieto akcie. K tomu boli prispôsobené aj výdavky 

(rekonštrukcia II. ZŠ, revitalizácie CMZ), požiadavky z útvaru výstavby – na rekonštrukciu 

sekretariátu, dobudovanie zberového dvora. A ešte prostriedky, aby sme mohli použiť projektovú 

dokumentáciu na projekty európskych fondov. 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie:  odporúča návrh rozpočtu mesta 

Vrbové na rok 2011 schváliť a na roky 2012 – 2013 zobrať na vedomie. 

 

Stanovisko hl. kontrolóra: odporúča návrh programového rozpočtu na obdobie rokov 2011 – 2013 

schváliť. Čo sa týka podielových daní a školstva, tie čísla budú známe až ku koncu decembra. 

Budúce MsZ si môže rozpočet zmeniť. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 77/XI/2010. 

  

10. Návrh zmeny rozpočtu na rok 2010 
 

 V zmysle zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v pl. znení 

je mesto Vrbové povinné prerokovať a schváliť zmenu rozpočtu na rok 2010. Uvedený materiál 

predložila na rokovanie Ing. Kráľová. Uviedla, že sa musia presne špecifikovať prostriedky z EF. 

V ostatných častiach k nejakým zmenám nedošlo. Pri EF sú tvrdé podmienky, my sme ich všetky 

splnili, prešli sme kontrolou bez toho, že by nám boli zobrali nejaké financie. 

Museli sme znížiť aj športovcom. Zobrali sme školám, pracovníkom, museli sme aj tu. Materské 

školy, školské jedálne a kluby – odhadli sme na 20 tis. €, aby sme ich nejako udržali do konca 

roka. K zmenám ešte príde, bude dohodovacie konanie. Ale potrebovali sme doriešiť tieto zmeny. 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča návrh zmeny schváliť. 

 

Rozprava: 

p. Rakús – výnos dane z príjmov ... 

Ing. Kráľová – je to na skutočnosť k 31. 10. 2010, ešte 2 mesiace sa napočítajú, ale môže to byť aj 

menej. 

Ing. Keller – zrušiť to uznesenie k domu kultúry. 

Dr. Borovský – a budúce MsZ sa rozhodne, či kúpi dom kultúry. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 78/XI/2010 a 79/XI/2010. 

 

11. Výročná správa mesta Vrbové za rok 2009 
 

 Materiál predložila na rokovanie Ing. Kráľová. Tento materiál si žiada EÚ, je to podmienka, ak 

chceme čerpať prostriedky z fondov EÚ. Je spracovaná presne podľa pokynov. Celá správa bola 

poslancom daná spolu s pozvánkou a je priložená k originálu zápisnice. 

 

Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 80/XI/2010. 

 

12. Voľba hlavného kontrolóra v meste Vrbové 
 

 Podklady k vyhláseniu výberového konania na hl. kontrolóra pripravila Mgr. Sitárová. Bolo 

potrebné doplniť dátumy, hodinu a kto vylosuje žreb v prípade rovnosti hlasov v II. kole volieb. 

Ing. Kráľová navrhla, aby poslanci zvážili rozšíriť pracovný úväzok kontrolóra. Poslanci sa 
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rozhodovali, či  ponechajú hl. kontrolóra na polovičný pracovný úväzok, pretože toto je potrebné 

stanoviť pred funkčným obdobím, ešte pred voľbou hl. kontrolóra. 

 

Rozprava: 

Ing. Kramárik – mala by sa sama kontrolórka sa k tomu vyjadriť. 

Ing. Kráľová – kontrolóri už musia kontrolovať aj školy. 

Ing. Tomčík – dnes je tých peňazí čím ďalej tým menej, hovorí sa o zvýšení? 

Ing. Kráľová – tí kontrolóri skutočne aj pomáhajú mestu, predchádza sa pokutám. 

Ing. Tomčík – práve preto, že hl. kontrolór robí na polovičný úväzok. Ja neviem, za čo by som mal 

teraz dvihnúť ruku. Zasa navyšujeme výdavky. 

Mgr. Sitárová – ten plat hl. kontrolóra na celý úväzok je 1,82 násobok priemerného platu 

zamestnanca v národnom hospodárstve (744,5 €), čo teda predstavuje 1 354,99 €. 

Ing. Dalošová – ja navrhujem aspoň 0,75 úväzok. 

Mgr. Boškovič – súčasná kontrolórka stíha robiť hl. kontrolóra aj na iných obciach. 

Ing. Keller – mňa ani nenapadlo uvažovať o niečom inom ako o polovičnom úväzku. 

Ing. Prievozník – ten kontrolór je nápomocný mestu. A som za 0,75 úväzok. 

p. Rakús – bude zverejnené, že to bude na polovičný úväzok a ak si niekto myslí, že to nebude 

stíhať, nemusí sa prihlásiť. 

Hlasovalo sa za 0,75 úväzok: 

prítomní: 9, za: 3, proti: 2, zdržali sa: 4 

Hlasovalo sa za 0,50 úväzok: 

prítomní: 9, za: 5, proti: 3, zdržali sa: 1 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 81/XI/2010 a 82/XI/2010. 

 

13. Rôzne 
 

• riešenie TKR vo Vrbovom 

 

Materiál uviedol primátor dr. Borovský – z dôvodu blížiaceho sa ukončenia prevádzkovania 

TKR spoločnosťou Asnet s.r.o. Žilina, ktorej uplynie výpovedná lehota 31. 1. 2011, je potrebné 

zvoliť ďalší spôsob prevádzkovania TKR. Primátor navrhol predĺžiť výpovednú lehotu a nech sa 

budúce MsZ vyjadrí, čo urobí s TKR. Sú tam rôzne možnosti: predaj TKR, nájom alebo 

prevádzkovanie mestom. Vyzval Mgr. Sitárovú a Ing. Macu o doplnenie. Mgr. Sitárová 

informovala, ktoré obce si prevádzkujú káblovú televíziu sami. Podľa názoru Ing. Maca, ktorý sa 

tomuto venuje, je potrebné urýchlene to riešiť a dať cca 10 – 15 tis. € do toho, aby bola digitálna. 

Navrhuje prenájom cestou verejnej obchodnej súťaže. Pri prevádzkovaní mestom, by mestu hrozila 

DPH. 

 

Rozprava: 

Ing. Duračka – mesto by malo ľuďom niečo poskytovať. Vybrať od ľudí len toľko peňazí, čo 

potrebujeme na prevádzku. 

Ing. Keller – osobnej nevylučujem aj možnosť prenájmu s tým, že nemusíme akceptovať výhercu. 

A vidím problém s Asnetom. Päť mesiacov sme okolo tohto nič neurobili. 

Ing. Tomčík – vieme koľko nám dlhuje Asnet? 

Ing. Kráľová – nie, lebo nám nepredkladal doklady. 

Ing. Tomčík – najvýhodnejšie je teda požiadať o predĺženie výpovede o 2 mesiace. 

Ing. Keller – myslíš si, že za 3 mesiace to zvládne nové MsZ zrealizovať? 

Dr. Borovský – okolo 20. 1. 2011 môže byť 1. zasadnutie, rozhodne sa a bude konať. 

Ing. Duračka – vidím možnosť v prenájme. Nové MsZ to asi nestihne. 

Ing. Maco – treba konať urýchlene. 

Ing. Kráľová – spojiť sa niekým. 
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Ing. Keller – vidím reálne súťaž na predaj a prenájom. Predĺženie výpovednej lehoty si môže dať aj 

nové MsZ. 

Ing. Prievozník – vysielanie nepodlieha výberovému konaniu. 

Mgr. Sitárová – aj nájom podlieha verejnej obchodnej súťaži – zákon 138/91. 

Dr. Borovský – MsZ určí minimálne mesačné nájomné – teraz alebo až pri výberovom konaní? 

Dr. Gajňáková – prijať uznesenie, že MsZ vyhlasuje verejnú obchodnú súťaž na prenájom za 

podmienok ... 

Ing. Tomčík – vychádzajme z tých podmienok, keď sme vyberali Asnet. 

Dr. Borovský – dáme to na internet, do úradných tabúľ. Ale čo s nájomným na abonenta alebo 

celkový nájom. 

Mgr. Boškovič – či to bude za najnižšiu cenu pre abonenta a mesto z toho nebude mať nič alebo 

najvyššie nájomné, aby malo mesto profit. 

Ing. Prievozník – od r. 2004 potrebuje TKR náklady, zdigitalizovať, pravidelnú údržbu – náklady 

nájomcu aj náklady mesta. 

Dr. Borovský – je abonentský poplatok 199 Sk reálny? 

Ing. Maco – dá sa nižšie, ale za cenu kvality. 

Dr. Borovský – dať teda hranicu – maximálne na abonenta 200 Sk. 

Ing. Tomčík – možno by sme si tú cenu mohli znížiť na 180 Sk, ale aby vznikal zisk na údržbu. 

Dr. Borovský – minimálne 60 Sk na abonenta aby bol zisk. 

Ing. Maco – tá cena sa stanoví a bude za 28 programov. Ale aby bola konkurencieschopná, mohla 

by mať 40 programov. 

Dr. Borovský – toľko nepotrebujeme. 

Ing. Kráľová – navrhujem, ak by zostala takáto skladba, kto nám dá najnižšiu cenu. Ak to bude 

199 Sk, zisk nám dá 40 Sk na abonenta, to je 360 tis. Sk na rok. 

Ing. Duračka – my dáme do podmienok, že chceme túto skladbu programov a nech nám on povie, 

za akú cenu. Ostatné dohodnúť v zmluve. 

Mgr. Sitárová – musí sa určiť výška nájmu. O tom je verejná obchodná súťaž. 

Dr. Borovský – v pondelok zasadne komisie a stanoví podmienky. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 83/XI/2010. 

 

• Bc. L. Sabová – vecné bremeno 

 

 Materiál už bol na rokovaní MsZ. Pri osobnej návšteve na MsÚ sa vyjadrila, že s uložením 

plynového potrubia súhlasí do zeme, popri budove. Súhlas by mal byť v prospech Bc. Sabovej 

a Ing. Puváka ako spolumajiteľa nehnuteľnosti. 

 

K uvedenému materiálu nemal nikto pripomienky. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 83/XI/2010. 

 

14. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

Ing. Tomčík – kde sa stratila fontána? 

Dr. Borovský – firma Skanska bola ochotná odstrániť na vlastné náklady  starú fontánu. 

Potrebovali to ohraničiť. Teraz bude vyhlásené verejné obstarávanie. 

Ing. Kramárik – v tej starej vždy bola kopa špiny, odpadkov. Urobiť to nejako tak, aby tá voda 

stekala. 

Dr. Kýška – môže sa na to prihliadať pri návrhoch. 
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13. Návrh na uznesenie 
Uznesenie č. 69/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 7/2010 – Povodňový plán záchranných prác mesta 

Vrbové. 

 

prítomní: 9 

za: 9        proti: 0   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, Ing. J. Duračka, Ing. D. Dalošová, 

Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, 

Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Prievozník, P. Rakús 

 

Uznesenie č. 70/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 8/2010 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie 

povinnej školskej dochádzky v základných školách vo Vrbovom. 

 

prítomní: 10 

za: 9        proti: 0   zdržali sa: 1 

Mgr. S. Boškovič, Ing. J. Duračka, Ing. D. Dalošová,    Ing. J. Tomčík, 

Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, 

Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Prievozník, P. Rakús 

 

Uznesenie č. 71/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 9/2010 o nakladaní s komunálnym odpadom, 

drobným stavebným odpadom a elektroodpadom na území mesta Vrbové. 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, Ing. J. Duračka, Ing. D. Dalošová, 

Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, 

Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Prievozník,  

P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

   

Uznesenie č. 72/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 1/2011 o dani z nehnuteľnosti. 

 

prítomní: 10 

za: 9        proti: 0         zdržali sa: 1 

Ing. J. Duračka, Ing. D. Dalošová, Ing. J. Jánoška,                  Mgr. S. Boškovič, 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, Ing. P. Nižnanský, 

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 
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Uznesenie č. 73/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 2/2011 o miestnych daniach. 

 

prítomní: 10 

za: 8        proti: 1   zdržali sa: 1 

Mgr. S. Boškovič, Ing. J. Duračka, Ing. D. Dalošová, Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Ing. P. Nižnanský,  

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 74/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 3/2011 o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území mesta Vrbové. 

 

prítomní: 10 

za: 9        proti: 1   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, Ing. J. Duračka, Ing. D. Dalošová, Ing. J. Jánoška,  

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, Ing. P. Nižnanský,  

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 75/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– neschvaľuje – 

odpredaj nehnuteľnosti – pozemku mimo k. ú. Vrbové: 

– p. č. 13234 reg. C o výmere cca 1180 m2  vo vlastníctve mesta Vrbové, vedenom na LV 1900 

– druh pozemku: záhrady. 

 

prítomní: 9 

za: 9        proti: 0   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, Ing. J. Duračka, Ing. D. Dalošová, 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, Ing. P. Nižnanský,  

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 76/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

informáciu o uskutočnených verejných obstarávaniach ÚVVS na zákazky pre mesto Vrbové 

v rokoch 2009 – 2010. 
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Uznesenie č. 77/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

návrh Programového rozpočtu mesta na rok 2011 

– a berie na vedomie – 

návrh rozpočtu na roky 2012, 2013 a odborné stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k návrhu 

rozpočtu na roky 2011 – 2013. 

 

prítomní: 9 

za: 9        proti: 0   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, Ing. J. Duračka, Ing. D. Dalošová, 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, Ing. P. Nižnanský,  

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 78/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– ruší – 

uznesenie č. 21/III/2010. 

 

prítomní: 9 

za: 9        proti: 0   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, Ing. J. Duračka, Ing. D. Dalošová, 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, Ing. P. Nižnanský,  

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 79/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

zmenu rozpočtu č. 3 mesta Vrbové na rok 2010. 

 

prítomní: 9 

za: 8        proti: 0   zdržali sa: 1 

Mgr. S. Boškovič, Ing. J. Duračka, Ing. D. Dalošová,    Ing. J. Tomčík 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, Ing. P. Nižnanský,  

Ing. J. Prievozník, P. Rakús,  

 

 

Uznesenie č. 80/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

výročnú správu mesta Vrbové za rok 2009. 
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Uznesenie č. 81/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– vyhlasuje – 

na deň 12. 1. 2011 o 16.00 hod. v zasadačke Mestského úradu vo Vrbovom voľbu hlavného 

kontrolóra  na polovičný pracovný úväzok podľa zák. č. 369/1990 Z.z. v znení neskorších zmien 

a noviel. 

 

Kvalifikačné predpoklady:  

– ukončené minimálne úplné stredné vzdelanie 

 

Iné predpoklady: 

– bezúhonnosť 

– splnenie podmienok výkonu funkcie hlavného kontrolóra podľa zák. č. 369/1990 Z.z. v znení 

neskorších zmien a noviel  

 

Náležitosti prihlášky:   

– meno a priezvisko resp. titl. kandidáta  

– dátum narodenia 

– bydlisko 

– deň nástupu na výkon funkcie kontrolóra dňa 15.2.2011 

– najvyššie dosiahnuté vzdelanie 

– komu je prihláška adresovaná 

– stručný profesijný životopis 

– vymenovanie prílohy prihlášky  

 

Prílohy prihlášky: 

– Výpis registra trestov nie starší ako 3 mesiace – originál alebo overenú fotokópiu  

– doklad o vzdelaní – overená fotokópia  

– čestné prehlásenie:  

• o spôsobilosti na právne úkony 

• o zdravotnej spôsobilosti 

• že v prípade zvolenia za hlavného kontrolóra dňom vzniku pracovného pomeru:  

o nebude bez súhlasu mestského zastupiteľstva podnikať alebo vykonávať inú 

zárobkovú činnosť  a nebude  členom riadiacich, kontrolných alebo dozorných 

orgánov právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť v zmysle 

ustanovenia § 18 ods. 1 Z. č. 369/1990 Z.Z,   

o splní podmienky podľa § 18 ods. 2 zák. č. 369/1990 Z.z. v znení neskorších zmien 

a noviel,  

 

Prihlášku je potrebné doručiť na Mestský úrad vo Vrbovom do 29. 12. 2010 do 12.00 hod. Obálku 

je potrebné označiť „ voľba kontrolóra“. 

 

prítomní: 9 

za: 7        proti: 0       zdržali sa: 2 

Mgr. S. Boškovič, Ing. J. Duračka,            Ing. D. Dalošová, 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik,                                                                      Ing. P. Nižnanský,  

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 
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Uznesenie č. 82/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

1. uskutočnenie voľby hlavného kontrolóra:  tajným hlasovaním. 

V prípade rovnosti hlasov v druhom kole volieb sa rozhoduje žrebom, ktorý vylosuje primátor 

mesta. 

 

2) trojčlennú volebnú komisiu  zloženú z poslancov mestského zastupiteľstva 

Volebná komisia sčíta hlasy a oboznámi s výsledkom volieb v jednotlivých kolách. Každý člen 

MsZ má právo skontrolovať prácu volebnej komisie hneď po oboznámení s výsledkami volieb. 

Výsledky volieb – hlasovacie lístky – budú archivované v zalepenej obálke, ktorú zo zadnej strany 

podpíšu všetci členovia volebnej komisie. Táto obálka bude súčasťou zápisnice z MsZ. 

 

prítomní: 9 

za: 9        proti: 0   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, Ing. J. Duračka, Ing. D. Dalošová, 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, Ing. P. Nižnanský,  

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 83/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

nájom TKR – formou obchodnej verejnej súťaže v zmysle ustanovenia § 9a ods. 1 

písm. a) v spojitosti s ods. 9 Zák. č.  138/1991 Z. z.  

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,  

Ing. D. Dalošová, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, 

Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Prievozník,  

P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 84/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

zriadenie vecného bremena, ktoré bude spočívať v povinnosti mesta Vrbové ako vlastníka 

pozemku p. č. 1601/1 k. ú. Vrbové zapísaného na LV 1900, strpieť bezodplatne: 

– aby cez nehnuteľnosť nachádzajúcu sa v k. ú. Vrbové, a to pozemok p. č. 1601/1 o výmere 

7908 m2, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, bol vedený prívod zemného plynu 

k pozemku p. č. 1612 o výmere 326 m2, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, 

v zmysle vyhotoveného GP č. 62/2010 zo dňa 15. 3. 2010, úradne overeného Správou 

katastra Piešťany dňa 29. 3. 2010 pod číslom 141/10, 

– nevyhnutné zásahy spojené s montážou, prevádzkou a údržbou potrubia, s pripomienkami 

v zmysle záznamu z komisie pre rozvoj mesta a životného prostredia zo dňa 5. 10. 2010, 

v prospech Bc. Lucii Sabovej, rod. Sabovej, bytom Kolískova 2993, 841 05 Bratislava – Karlova 

Ves a Ing. Jozefa Puváka, ktorí sú spoluvlastníci pozemku p. č. 1612 o výmere 326 m2, druh 

pozemku – zastavané plochy a nádvoria v ½ a ktorý je zapísaný na LV 1946 pre k.ú. Vrbové. 
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prítomní: 10 

za: 9        proti: 0   zdržali sa: 1 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,      P. Rakús, 

Ing. D. Dalošová, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, 

Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Prievozník, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 85/XI/2010 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

odpredaj pozemku parcely registra C číslo 3016/3 podľa geometrického plánu č. 108/2010, 

vyhotoveného geodetom Romanom Klčom a overeného Správou katastra dňa 25. 5. 2010 pod 

číslom 276/10  o výmere 301 m2, druh pozemku: ostatná plocha v k. ú. Vrbové, 

– Ivanovi Šulovskému, bytom Vrbové, M.R. Štefánika 25/91 do podielového spoluvlastníctva 

v jednej polovici  

a 

– Pavlovi Šulovskému, bytom Vrbové, Sídl. 9. mája 314/6 do podielového spoluvlastníctva 

v jednej polovici 

v zmysle § 9a ods. 8, písm. e) zákona č. 138/1991 Z. z. o majetku obcí – ktorý je predchádzajúce 

vlastníctvo časti pozemku pod potokom Holeška, ktoré bolo melioráciou zabraté, čo MsZ považuje 

za prípad osobitného zreteľa, 

– za sumu 6 €/m2 .  

 

prítomní: 9 

za: 7       proti: 1   zdržali sa: 1 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,    Mgr. S. Boškovič, Ing. D. Dalošová, 

Ing. A. Kramárik, Ing. P. Nižnanský,  

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

9. Záver 
 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu primátor poďakoval prítomným za účasť a zároveň 

poďakoval všetkým poslancom za všetko, čo vo volebnom období pre mesto urobili. Zasadnutie 

MsZ bolo ukončené o 21.50 hod. 

 

Vo Vrbovom, 3. decembra 2010  

 

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 PaedDr. Patrik Kýška                 PaedDr. Ivan Borovský 

      prednosta MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  

               

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Anton Kramárik, v.r.      ................................................. 

 

2.   Pavol Rakús, v.r.          ................................................. 


